

Terms and Conditions:

The campaign runs from 18 January 2026 to 14 February 2026.

Eligibility:

- Open to all customers who visit Yabeela during the campaign period.
- Participants must be residents of the Kingdom of Bahrain.
- Employees of Seef Entertainment W.L.L., Bank of Bahrain and Kuwait (BBK) and their immediate family members are not eligible to participate.

How to Participate:

- After completing a purchase during the campaign period, visitors must register at the center to be entered into the draw.
- Eligible participants will be entered into the draw upon successful completion of the registration process.
- Any registration that is incomplete or contains incorrect information will be considered invalid.

Winner Selection:

- Winners will be selected through a random draw conducted at the draw dates mentioned above.
- The draw will be conducted in compliance with Ministry of Industry and Commerce (MOIC) regulations and subject to obtaining the required approvals.

Winner Announcement & Contact:

- Winners will be contacted using the details provided at the time of visit or registration.
- Winners can claim prizes within 6 months from the raffle draw date, and unclaimed prizes will be transferred to MOIC custody after 6 months.

Prize Collection:

- Winners must present a valid Bahraini ID or passport to claim their prize.
- The method, location, and timing of the cash prize handover will be communicated directly to the winners.

General Conditions:

- Yabeela reserves the right to amend, suspend, or cancel the campaign or these Terms & Conditions at any time, subject to regulatory approval where required after informing and approval from MOIC.
- Yabeela – Seef Entertainment, and BBK shall not be held liable for any circumstances beyond their control that may affect the execution of the campaign.

Follow us on:



17 20 7777 | www.bbkonline.com

Licensed by the Central Bank of Bahrain as a conventional retail bank

الشروط والأحكام:

تسري الحملة خلال الفترة من 18 يناير - 14 فبراير 2026

شروط الأهلية

- المشاركة في الحملة متاحة لجميع الزوار الذين يقومون بزيارة ييله خلال فترة الحملة.
- يُشترط أن يكون المشارك مقيماً في مملكة البحرين.
- لا يحق لموظفي السيف للترفيه وبنك البحرين والكويت وأقاربهم من الدرجة الأولى المشاركة في هذه الحملة.

آلية المشاركة

- بعد إتمام عملية الشراء خلال فترة الحملة، يجب على الزائر التسجيل في مركز ييله لإدخاله في السحب.
- يتم إدخال المشاركين المؤهلين في السحب بعد استكمال التسجيل بنجاح وفق الآلية المعتمدة لدى ييله.
- أي تسجيل غير مكتمل أو يحتوي على بيانات غير صحيحة يعد لاغياً.

آلية السحب

- سيتم اختيار الفائزين من خلال سحب عشوائي في التواريخ المذكورة آعلاه.
- سيتم إجراء السحب وفقاً لأنظمة وتعليمات وزارة الصناعة والتجارة وبعد الحصول على الموافقات الالزمة.

إعلان الفائز والتواصل معه

- سيتم التواصل مع الفائزين باستخدام البيانات المقدمة عند الزيارة أو التسجيل.
- يمكن للفائزين المطالبة بجوائزهم في غضون ستة أشهر من تاريخ السحب، وسيتم تسليم الجوائز غير المطالب بها إلى عهدة وزارة الصناعة والتجارة بعد انتهاء فترة الستة أشهر.

استلام الجائزة

- يجب على الفائزين إبراز بطاقة الهوية البحرينية أو جواز السفر ساري المفعول عند استلام الجائزة.
- سيتم إبلاغ الفائزين بأية ومكان وموعد تسليم الجائزة النقدية.

أحكام عامة

- تحتفظ ييله بحق تعديل أو إيقاف أو إلغاء هذه الحملة أو الشروط والأحكام في أي وقت، وذلك بعد الحصول على الموافقات الرسمية الالزمة إن وجدت، وبعد إبلاغ وزارة الصناعة والتجارة والحصول على موافقتها.
- لا تتحمل الجهة المنظمة أي مسؤولية عن أي ظروف خارجة عن إرادتها قد تؤثر على سير الحملة.

تابعونا على:

